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I went on a gathering with my friends last weekend, and it was a fantastic experience.
We arrived at the gathering site early in the afternoon, when it was still very hot. We walked through the bushes and looked for fruits and vegetables to gather. I competited with my friends to see who gathers with the most speed and quality. In the end, all of us not only gained many fresh and tasty fruits, but also learnt efficient ways to gather crops.
Personally, this was a very meaningful experience and I had a lot of fun. I had a great time with my friends.
今年3卷英语作文范文 第二篇
假设你是李红，你的一位美国笔友Robert写E-mail问及你高考后暑假的安排，请根据以下要点，写一封100词左右的email回复他, 可以适当增加细节。
1. 学开车 2. 参加英语培训课程 3. 去北京看奥运会 4. 游览北京的名胜
注意：1.根据以上内容写一篇短文，不要逐句翻译，可适当增加细节以使行文连贯。2.要准确使用语法和词汇;使用一定的句型、词汇，清楚、连贯地表达自己的意思;3. 词数：100个左右。开头已给出，不计词数。
Dear Robert,
How time flies!
英语作文：
Dear Robert:
How time flies! The happy days we shared often shines in my memory. What about you? As you know, my college entrance exam is approaching, which also announces the end of this sort of pressing study life. However，I intend to have a meaningful summer vacation. First, I will learn to drive to get a driving license, which is a new activity for a high school graduate in China. I will have a good rest, enjoying my hobbies. Then I will take some English courses to improve my English communication ability, With the 20_ Olympics beginning, I will be a participant of it, watching the basketball match between China and the US. I have been dreaming of Kobe’s performance long. After that, I will pay a visit to some tourist attractions to widen my horizon.
That is the plan for my vacation. I am looking forward to being told about your arrangements of vacation. Give me your quick reply soon, OK?
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I was so busy in the previous winter holiday for I am going to take the university entrance exam in July this year. Everyday, I buried myself in studying. I had to review each required subject and do lots of exercises. Besides, because I did bad in mathematics and physics, I had to do much more exercises than other courses, which made me discouraged. I spent more than ten hours a day in studying. When I was tired, I watched TV or listened to music for a little while. But It was a big pity that I couldn\'t go to the see cinema. In addition, I had to refuse all the invitations of friends and relatives. I only called them or sent messages in the New Year’s Eve. I desperately hoped that there is no exam but I know it’s impossible. The only thing I can do is to study hard to get good scores and can be admitted to Tsinghua University.
上个寒假我很忙，因为今年7月我就要参加高考了。每天我都沉浸在学习当中。我必须复习每个要求的科目还要做很多练习。此外，因为我数学和物理很差，我要做比其他科的练习，这使我很丧气。我每天花超过十个小时学习。当我累的时候，我就看一小会电视或者听音乐。但是遗憾的是我不能去看电影。另外，我不得不拒绝所有亲戚和朋友的邀请。除夕之夜我只能给他们打电话或者发短信。我很希望没有考试，但是我知道这是不可能的。我唯一能做的就是努力学习，取得好成绩，录取清华大学。
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OnceI studied in middle school, I met a very nice English teacher. Her name wasClara. Although I have left her for a long time, I still remember her verywell. It was her who gave me the enthusiasm to learn English, and it was alsoher who pulled me up when I stumbled.
在我读中学的时候，我遇到了一个非常好的英语老师。她的名字是克拉拉。虽然我离开她已经很长时间了，但我仍然记得她。是她给了我学习英语的热情，也是她在我跌倒时扶我一把。
Thefirst time I saw her, I was very surprised, because she was very young andbeautiful. She was also humorous. She always made her classes lively andinteresting. As she always did the activities with us, she was not only ourteacher, but also our best partner.
我第一次见到她的时候，我感到非常惊讶，因为她很年轻很漂亮。她还很幽默。她总是让她的课生动有趣。因为她总是与我们互动，所以她不仅是我们的老师，也是我们的最好的伙伴。
What’smore, she was very patient and responsible. Every time I was in trouble, shealways offered me a hand. She was willing to communicate with me. I didn\'t knowhow to appreciate her. Without her, my English can\'t be so good.
更重要的是她很有耐心和责任心。每次我遇到麻烦的时候，她总是帮助我。她愿意和我交流。我不知道如何感谢她。没有她，我的英语不会这么好的。
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an old saying goes,....正如一句古老的谚语所说
2....be nothing but... ....不过就是...
where i stand.... 从我的立场来说
oneself a chance to.....给某人一个机会去...
feel sure that...我坚信...
6....is the best way to make sure that....确保...的最好办法是...
must do our absolute best to....我们必须竭尽全力做...
is no denying the fect that...无可否认....
is more adj. than to v.没有比...更重要的了
the world that we living today, people turns to /things turns to:在当今社会里，人民总是(或者)事物总是(这句话可以替代，nowadays. )
my point of view , that .....从我的想法里，。。。。。、(这句话可以替代，I think)
after that :紧接着。(可以替代AFTER.)、
this result turns out to be.....(最后这个结果会。。。。)
as the result of been.........(最后的结果还是。。。。)
the other hand of this / the argument:(但是从另一方面想。。
the point that i can no longer think of:( 我已近想不出。。。。。)
i think that (我个人认为。。。。)
consequnce will be.....( 这个是最终会。。。。)
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The Person Who Has Influenced Me The Most
Many people will have an idol in their inner heart. There is one in my mind. Maybe I cannot say that she is my idol, but she is truly the person has influenced me the most. She is my mother. When I was very small, she always telling me that I need to study hard to get more chances to be educated, though I was a girl. It was her that I earned the chance to go to school. She liked reading, and sometimes she would give some books for me to read. Now, reading is one of my hobbies. She always respected my grandma, and took care of her carefully once she was sick. From her, I know the virtue of respecting the old. My mother influences my whole life. I love her.
很多人在他们的内心里面都住着一个偶像。我也有一个这样的人。与其说她是我的偶像，还不如说她是影响我最多的那个人。她就是我的妈妈。在我还很小的时候，她总是告诉我就算我是女孩子，我也要好好努力学习，这样才能获得更多接受教育的机会。就是因为她我才能够去上学。她喜欢看书，有时候她会给一些书我看。现在，阅读是我的爱好之一。她也很尊重我奶奶，而且有一次她生病的时候，妈妈也很细心的照料她。从她身上，我知道了尊老这一美德。我的妈妈影响了我的一生。我爱她。
今年3卷英语作文范文 第七篇
下半年英语写作（全国卷）
Ⅰ.Supply the missing conclusion（20 points）
Study the following passage carefully and write a conclusion of about 100
words. Make sure that the tone and vocabulary you use are in unity with the
passage provided.
Big Ideas in Small Words
In English, most often short words are as good as long ones, and simple
words like“bright sun”,“fresh air”and“sweet home” are best of all. Though
small, these words can meet our needs with grace, charm and strength, and
can cast a clear light on big things like：war and peace, love and hate, and
life and death.
As has been said in THE MIRACLE OF ALNGUAGE by Richard Lederer, many of the
pithy proverbs use very simple words in the expression of excellent ideas,
“Where there is a will, there is a way”,“Rome was not built in a day”,“Two
heads are better than one”, to name only a few.
Many of the ancient poets and orators recognized the power of small words in
making a straight line between two minds.
Several hundred years ago, William Shakespeare used small simple words in
his play KING LEAR:“And my poor fool is hang\'d!
No, no, no life! Why should a dog, a horse, a rat have life, and thou no
breath at all?…”
In the Bible, with which many English speakers are familiar, the short words
which describe the beginning of human life sound like this: And God said,
let there be light, and there was light. And God saw the light, and it was good.
Modern great leaders or poets have also been using simple English words in
their speeches or writings. During World War Ⅱ when Hitler was nearly
occupying the whole of Europe, and many people thought the end of mankind
was drawing near, Winston Churchill responded in his ringing words:“Let\'s
fight by sea, land, and air, with all our might and with all the strength
that God can give us.”A tit-for-tat struggle was forged, and Hitler was
defeated. And now let\'s hear what  Robert Frost said in his poem THE DEATH OF
THE HIRED MAN:“Home is the place where, when you have to go there, they have
to take you in.”Even more terse words are probably ten two-letter words by
William H. Johnson when he described his secret of success,“If it is to be,
it is up to me.”
Ⅱ.Write an outline（20 points）
Read the following passage carefully and compose a“sentence outline”for it.
Foreign Graduates Dominate US Programs
For at least 10 years, most students earning doctoral degrees in science or
engineering in the United States have been from other countries.
In , about 40 percent of the science and engineering doctorates awarded
in the United States went to foreign students, and three out of four went to
foreigh-born minorities, according to the National Science Foundation.
At the University of Texas at Austin, for example, 108 of the 187 graduate
students studying computer science are non
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人生经历
你今年暑假到一家肯德基(KFC)/麦当劳(McDonald’s)快餐店做保洁员(cleaner)工作。你每天工作七个小时，为期3周。这项工作辛苦且枯燥，你感到非常疲劳，几乎半途而废。每天你都要起早贪黑地工作。在新学期开始之前，你终于完成了这项工作，并由此认识到了劳动的意义。你认为这是一次成功的体验。 注意：1. 必须使用第一人称;
2. 词数100左右。
During the summer holiday this year, I thought I should do something meaningful instead of staying at home with nothing to do,so I got a job at a KFC/McDonald’s fast food restaurant and worked there as a cleaner.
I worked seven hours a day for three job was hard and boring and seemed endless, which made me so tired that I nearly gave it up all, I stuck to it with day I went to work early in the morning and got home late in the , I finished the job before the new term began. Now, I understand what labour means,and I think it is really a successful experience.
今年3卷英语作文范文 第九篇
假定你是李华。请你给笔友Peter写封信，告诉他你叔叔李明将去他所在城市开会，带去他想要的那幅中国画，同时询问他是否可以接机。信中还需说明：
李明：高个子，戴眼镜
航班号：CA985
到达：8月6日上午11:30
注意：1. 词数100左右
2. 可以适当增加细节，以使行文连贯;
3. 开头语和介绍语已为你写好。
Dear Peter,
How are you doing?________________________________________
___________________________________________________________
Looking forward to your reply.
Yours,
Li Hua
【参考范文】
Dear Peter,
How are you doing?
I’m writing to tell you that my uncle Li Ming is going to your city for a conference, and I’ve asked him to bring you the Chinese painting you’ve asked for before.
Also, I’d like you to do me a favor. Would you please meet my uncle at the airport and take him to his hotel since this is the first visit to the Thank you in advance!
His flight number is CA985, and it will arrive at 11:30 am. August 6. My uncle is tall and he is wearing glasses. And he will be in blue jacket.
Looking forward to your reply.
Yours,
Li Hua
高考英语作文要想写的行云流水，那么需要同学们注意平时的积累，掌握一些必备的句型，对于提高英语作文的亮点得高分很有帮助哦。
[全国卷高考英语作文题目]
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下半英语写作基础（全国卷）
Ⅰ.重写句子（本大题共10小题，每小题分，共15分）
Rewrite each of the following sentences according to the requirement.
Example: The history of English words is the history of our civilization in
many ways.（periodic sentence）
In many ways, the history of English words is the history of our civilization.
is a good student. He studies hard and grasps concepts well.
（compound sentence）
felt like talking a walk after watching the sunset.（periodic sentence）
they were waiting in line for the concert tickets, the rain
stopped.（loose sentence）
tape recorder was not working right, so I returned it to the store.
（complex sentence）
letter is from my foreign friend. The letter arrived today.（simple sentence）
could take a taxi. We could walk to the restaurant.（compound sentence）
you want me to clean your windows, please give me a week\'s notice. I am
very busy this month.（compound-complex sentence）
bought a ticket to the play. She went out for dinner. She arrived
at the theater by 8:00.（parallel structure）
roommate was waiting for me at the door. He had a book in his hand.
（simple sentence）
needed butter to make the cookie better. I couldn\'t find any. I used
vegetable oil instead.（compound sentence）
Ⅱ.改写病句（本大题共5小题，每小题3分，共15分）
Correct the errors in the following sentences.
Example: After seeing an offensive mouthwash ad on television. I resolved
never to buy that brand again.
After seeing an offensive mouthwash ad on television. I resolved never to
buy that brand again.
sales are up, therefore, your bonus is forthcoming.
worked together on the assembly line. Moving quickly and
efficiently. They wanted to make as much money as possible.
the parade, my wallet was stolen.
a publisher rejects a novel, it is either because the story is
unsaleable or the author is unknown.
new car not only is more user-friendly, but also it is more
comfortable than our old one.
Ⅲ.标出主题句（本大题共3小题，每小题5分，共15分）
the best topic sentence from the group below. Write the letter of
the choice in the blank.
A、Temperatures in the western hemisphere have stayed the same in the past century.
B、Temperatures in the western hemisphere are being studied by scientists.
C、Temperatures in the western hemisphere are gradually warming.
D、Temperatures in the western hemisphere are being changed.
Answer：____________________________________________________________
the following paragraph and underline the topic sentence.
I don\'t like algebra this semester, and I\'m not too fond of history. But I\'m
enjoying my racquetball class a lot. I\'m getting a lot of exercise, and I\'m
also enjoying the game. We usually play partners and compete in small
tournaments within the class. The competition is fun, and playi
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Yours,
Li Hua
二. 毛笔书法假设你是李华，在美国孔子学院的笔友Jack对汉字毛笔书法非常感兴趣，写信向你咨询学习毛笔书法的建议。请你用英语回信，内容包括：1. 学习毛笔书法的必备工具;2. 你认为学好毛笔书法的有效方式;3. 学好毛笔书法的好处。注意：1. 词数100左右(开头和结尾已给出，不计入总词数);2. 可以适当增加细节,以使行文连贯。3. 参考词汇：书法 calligraphy 毛笔 writing brush 砚台 ink stoneDear Jack,I’m glad to know you’re interested in Chinese Calligraphy. It’s my pleasure to tell you how to learn Chinese we all know, the four treasures of the study are writing brush, ink, paper and ink stone, which are essential to learn Chinese calligraphy. As to the way to learn it, I think, for one thing, you may study the basic structure of each Chinese character step by step;for another, choosing a good model book to copy is of great benefit to calligraphy is a fine art of the excellent traditional cultures in China. Not only does it do good to health, but also it can cultivate morality and purify our you can come to China to enjoy it personally.
Yours,
Li Hua
三. 共享单车假定你是红星中学高三学生李华。你的美国朋友Jim在给你的邮件中提到他对中国新近出现的一种共享单车“mobike”很感兴趣，并请你做个简要介绍。请你给Jim回信，内容包括：1. 这种单车的使用方法(如：APP查看车辆、扫码开锁等);2. 这种单车的优势;3. 你对这种单车的看法。注意: 1. 词数不少于80;2. 开头和结尾已给出，不计入总词数。提示词：智能手机 smartphone, 二维码 the QR codeDear Jim,I’m writing to tell you more about the new form of sharing bike mobike mentioned in your latest ’s very convenient to use if you have a smart phone. What you do is find a nearest mobike through the APP, scan the QR code on the bike, and enjoy your trip. Compared to other forms of sharing bike, the greatest advantage of mobike is that you can easily find one and never worry about where to park it. It is becoming a new trend as a means of transportation, which relieves the traffic pressure and does good to the environment as to ride a mobike with you in China.
Yours,
Li Hua
四. 成语故事假如你是李华，你的美国笔友Mike来信向你询问汉语成语“揠苗助长”的含义。请你根据下面的汉语提示用英语给Mike写封回信，向其解释该成语的由来和意义。宋人有闵其苗之不长而揠之者，芒芒然归，谓其人曰，“今日病矣，予助苗长矣。”其子趋而往视之，苗则槁矣。注意：1.词数100左右;2.可以适当增加细节，以使行文连贯;3.开头和结尾已给出，不计入总词数。Dear Mike,It’s great to hear from you. I feel proud knowing your interest in Chinese literature. The set phrase you asked me means Trying to help seedlings grow by pulling them up. There is a story behind man in the Song State was anxious about the slow growth of his seedlings. One day, he went to the field and pulled them upward one by one. He came back tired and said to his family, “I’m exhausted today, for I have helped the seedlings grow much taller all at once.” Hearing this, his son ran to look at the seedlings. To his horror, all of them had dried up and set phrase means that growing against the law of development in things and being overanxious for quick results will make things forward to hearing from Hua
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Last weekend, our class organized an activity themed 主题“Technology makes life better”, which was intended to arouse激发our awareness of importance of devoting to science and technology.
=Last weekend, We held an meaningful activity named (titled) “Technology makes life better ”….
---引出话题，时间，人物，事件
In the morning, we set off for前往a technology company. An engineer therewelcomed us and gave a lecture on 3Dprinting, introducing its history,development and application应用in fields/areas领域 like architecture,medicine, education and so he showed us how the 3D printer works. We were amazed at the magic魅力of technology and couldn’t wait to give it a try. Our group first designed a 3Dmodel of a bike and then operated the printer as instructed. Watching the bike gradually taking shape, we felt excited. When all our works were displayed/ shown/exhibitedon the table, we admired/ appreciated them and some took photos to record thisunforgettable experience/ memorable experience.
---参观过程，细节较多，一般过去式。
This is really an educative and eye-opening activity in which/ where I was impressed with the convenience便利 and benefits/ advantages/ strengths brought by technology.=Through this activity, we not only broaden our horizons and enrich our knowledge, but develop our great passion for science.
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全国卷高考英语作文
高考英语作文全国卷Ⅰ假定你是李华,希望通过外籍教师Peter找一个英语笔友.请写一封短信,描述一下你理想中笔友的条件,并说明为什么选这样的笔友.具体条件包括：
年龄;
性别;
爱好(旅游、运动、宠物等).
注意：1.词数100左右;
2.可以适当增加细节,以使行文连贯;
3.开头语已为你写好.
Dear Peter,
I’m writing to ask whether you are able to do me a favor.
I want to have a pen friend, hopefully a girl in her early twenties, and with interests similar to mine. In my mind, she is someone who is interested in traveling, swimming, and playing table tennis. Besides, it would be better for her to have a pet dog as I have kept one at home for some time. With such a pen friend, I think I can share with her our traveling experiences, taking care of pets, or whatever we have in common. And I believe I will improve my English by doing so and learn more about her country.
I look forward to hearing from you soon.
Best regards,
Li Hua
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Today was the first day of my new life. I looked at mynew books and checked everything for the new school year. I was excited as wellas worried.
今天是我新生活的第一天，我翻看我的新课本，检查了新学年的一切。我既激动又担心。
Entering new school, I was curious about everything, newclassrooms, new teachers, new classmates etc. It would be a new start for each what I was worried about is that I had no friends here. I wondered if noliked to play with me. Were the teachers strict with students?
进入新的学校，我对所有事情都很好奇，新的教室，新的老师，新的同学等等。这对每个学生来说都是一个新的开始。我所担心的是在这没有朋友。我想知道是不是没有人喜欢和我玩。老师对学生是不是很严厉?
I fell relaxed when the teacher asked me, \'\'What elsecould I help you, freshman?_. I found that the teachers were kind and polite,and the classmates around me were friendly. While I was thinking about how toget on well with my classmates, my desk mate showed me his favorite Ipad4s. Hewanted to play with me, but I didn\'t know how to play, so he taught mepatiently, and we played happily.
当老师问我：“我能够帮你什么吗，新同学?”的时候，我一下子觉得放松了。我发现老师很善良很有礼貌，周围的同学也很友善。正当我想着怎样和同学相处的时候，我的同桌给我看他最爱的Ipad4s。他想和我一起玩，但是我不知道怎么玩，于是他就耐心的教我，然后我们就开心的玩起来。
Worries have gone, and happiness is coming.
忧虑已经消失了，幸福即将来临。
今年3卷英语作文范文 第十五篇
假定最近你们班进行了一次题为“保护文化遗产是否很重要”的讨论。请根据以下要点用英语向大家介绍一下讨论结果，并谈谈你自己的看法。
87%认为重要
13%认为不重要
1.文化遗产是古代伟大文明的象征;
2.文化遗产大多和伟人联系在一起，保护文化遗产也是尊重伟人
3.保护文化遗产可以增强我们的民族自豪感
1.对社会发展无太大的促进作用;
2.浪费金钱和时间
注意：
1. 词数150左右。
2. 可适当增加细节，以使行文连贯。
参考词汇：促进promote
Recently our class had a heated discussion about whether it is important to protect cultural heritage. We are all pided in opinion about it.
87% of the students consider it important to protect cultural heritage. They think that cultural heritage is a symbol of great ancient civilization. Most
cultural heritage is related to great people, so protecting it shows respect for them. Cultural heritage is of great value and protecting it can make us feel proud of our nation.
However, the rest hold the opinion that if doesn’t matter whether cultural heritage is protected. They think it won’t promote the development of society, so it is a waste of time and money to protect it.
As far as I’m concerned, our country’s cultural heritage protection has made great progress, but many problems still exist and need to be solved. Therefore, we should keep our mind clear and take more effective steps to better protect cultural heritage.
今年3卷英语作文范文 第十六篇
Last weekend, we family visited a farm run by high-tech methods, which was intended to exercise and refresh ourselves. Early in the morning, we headed for our destination by bike. On arrival, The leader of the farm gave us a warm welcome and showed us around. To our amazement, the farm was heavy with a variety of fruits and vegetables, but they grew out of water instead of earth. What impressed us most was that 3D printing technology was being employed by the workers. Surprisingly, A mini robot run by 3D printing picked up some sweet grapes for us without efforts. Later on, a skilled worker presented us how this amazing skill worked on watering plants and packing fruits, enabling me to have a great passion for science.
Time passed quickly before we knew it, we had to say goodbye to the workers. Through this journey to the farm, I realized science and technology make our life better.
今年3卷英语作文范文 第十七篇
文化交流
(1)你怎样得知David的愿望;
(2) 你愿意成为他的朋友;
(3)你打算如何帮助他;
(4)你盼望他的回复。
注意：(1)电子邮件的格式已为你写好，不计入总词数;(2)词数：100左右。
Dear David,
I\'ve learned
Yours sincerely,
Li Hua
Dear David,
I\'ve learned it from the Inter net that you want to make a Chinese friend s o as to learn the Chinese language and cu lture. I\'m glad that you show such great interest in China and I world like to be your friend.
I will try my best to write to you as often as possible to introduce y ou the Chinese culture. When you have an opportunity to come to China, I\'ll teach you how to speak Chinese and show you around some famous historical places of interest. Anyway, I am going to help you as much as I can. How do you think?
I\'m looking forward to your reply.
今年3卷英语作文范文 第十八篇
过自己的生活 Live Your Own Life
People always feel unsatisfied with themselves, because no matter what they do, they will be picky by others. If a girl wears a waistcoat, then some people will tell her that she is not suitable to wear such style because she is fat, then the girl changes her dressing style. When wearing a tight T-shit, still others will picky about her. The girl realizes that no matter what kind of clothes she wears, there always some people are picky about her, so she gives up to cater to them and dress for herself. Life is like this, we can’t make everyone be satisfied, even our parents, but we can make ourselves happy. So just ignore what others have asked us to be, we live for ourselves and make our own decision. Don’t feel sad when others question about you, just follow your heart.
人们总是不满意自己，因为无论他们做什么都会被人挑剔。如果一个女孩穿着一件背心，就会有人会告诉她，她不适合穿这种风格，因为她太胖了，然后那个女孩改变她的穿衣风格，穿着紧身T恤，有些人还是会挑剔她。女孩意识到不管她穿什么样的衣服，总是会有人挑剔她的，所以她放弃了迎合他们，随心所欲的穿衣服。生活就是如此，我们做不到让每个人都满意，即使是父母也一样，但我们可以让自己开心。所以忽略别人对我们的要求，我们为自己而活，做自己的决定。当别人质疑你的时候不要感到悲伤，跟随自己的心就好。
今年3卷英语作文范文 第十九篇
高考英语全国卷试题评析
20，高考英语全国卷贯彻落实《深化新时代教育评价改革总体方案》要求，坚持“方向是核心，平稳是关键”的原则，依据普通高中英语课程标准和中国高考评价体系，落实立德树人根本任务，进一步深化对学生德智体美劳全面发展的引导，强调关键能力考查，引导教学回归教材，稳步推进高考考试内容改革，充分发挥高考育人功能和积极导向作用。
一、落实立德树人，引导德智体美劳全面发展
各套试卷围绕人与自然、人与社会、人与自我三大主题全面考查英语综合运用能力，取材广泛、体裁多样，进一步体现考试对德智体美劳全面发展的引导作用，加强对中华优秀传统文化、革命文化和社会主义先进文化的考查，充分发挥文化铸魂育人功能。
1、融入中华文化、坚定学生“四个自信”
全国甲卷语法填空语篇以游客在西安古城墙骑行的角度，介绍城墙景物和文化；新高考I卷语法填空语篇介绍游览黄山美景的经历；新高考II卷完形填空语篇介绍一位当代中国警察英勇无畏的事迹；全国甲卷作文设置了写邮件向外国友人询问他们对哪些中国传统文化更感兴趣的情境。这些语篇和情境设置以浸润的方式引导学生加强对中国历史文化和社会主义核心价值观的认同，通过讲述中国故事倡导传承中华优秀传统文化，引导学生坚定“四个自信”。
2、落实五育并举、深化体美劳教育引导
3、传播正能量，倡导和谐人际关系和科学探究精神
试卷通过选择主题相关的语篇引导学生养成和谐友爱的人际关系和乐观自信、积极向上的人生态度。阅读部分选取了有关生态旅游的内涵和意义、艺术家将塑料废品做成引人深思的雕塑、旧衣物交换替代丢弃等语篇引导学生关注能源节约和生态环境保护；选取的材料还包括如何表达感激之情、如何提高与人交谈的`技巧、老年人的社会角色、年迈母亲在购物时得到友善帮助等，积极倡导建立和谐美好、彼此关爱的社会人际关系；另有材料涉及家里保留座机的现象及原因、工作环境背景音对创造力影响的实验、宠物狗能否识别主人面部表情的实验以及有关情商的研究等语篇，引导学生关注科技发展前沿，养成科学探究的精神。
二、夯实全面发展基础，持续强化关键能力考查
按照高考评价体系总体要求，英语科优化情境设计，加强阅读理解和书面表达等关键能力考查；强调语言学习基础的重要性，增强试题开放性和灵活性，引导学生夯实全面发展的基础。
1、深入考查关键能力
今年3卷英语作文范文 第二十篇
假设你是星光中学的李华，将参加主题为“Let’s Ride Bicycles”的英语演讲比赛。请撰写一份演讲稿，主要内容包括：
1.目前汽车带来的空气污染和交通堵塞等问题。
2.骑自行车的益处，如能环保有利健康等。
【参考范文】
Good morning, everyone,
I’m Li Hua from Xingguang Middle School. The topic of my speech is “Let’s Ride Bicycles”.
As is known to all, with the improvement of people’s living standards, cars have become a popular means of transport, bringing great convenience to our life. However, they have also caused some problems such as air pollution and traffic jams.
How can we solve the problems then? As far as I’m concerned, riding bicycles is a good solution. For one thing, bicycles don’t need any petrol and they are energy-saving. For another, bicycles are environmentally friendly because they won’t give off waste gas. What’s more, riding bicycles is a good way for us to exercise and it is beneficial to our health.
Therefore, let’s take the responsibility to build up a low-carbon city by riding bicycles. Come on and join us!
Thank you!
今年3卷英语作文范文 第二十一篇
以学生会名义发一篇关于举办地震知识讲座的通知
为了提高同学们处理突发事件的能力和自救的能力，你校决定举办一场地震知识讲座，并观看相关录像。假设你是校学生会主席，请你以学生会名义用英语写一则书面通知(写通知时间为8月23日)
时间：209月13日，星期一，上午8:00
地点：学校礼堂
内容: 学习有关地震中逃生的知识，并观看相关录像
演讲人：著名地质学家王教授
要求：全体学生按时参加;认真听讲，记好笔记;报告会后进行讨论
注意：1. 内容要 完整，不要逐字翻译以上提示;
2.词数100左右。
3.参考词汇：地震学家 geologist
NOTICE
August 23rd,
In order to help students deal with emergencies and save themselves, Students’ Union
【参考例文】
One possible version:
NOTICE
August 23rd, 20_
In order to help students deal with emergencies and save themselves, a lecture will be held in the lecture hall of our school at 8: 00 am on September 13th, 20_, Monday. The lecture is mainly about surviving in an earthquake, including the signs of a coming earthquake and the do’s and don’ts during and after an earthquake. The lecture will be given by Professor Wang, a famous geologist in China. After the lecture, there will be a video about earthquakes. Everybody is required to be present on time. Please listen attentively and take notes. After the lecture, we’ll have a discussion in groups.
Students’ Union
今年3卷英语作文范文 第二十二篇
According to report, in China, there are about 70 thousand people killed in traffic accident, accounting for more than 50% of the total number of accidental deaths. Both the traffic accident rate and mortality rank first in the world whose victims are mainly children, adolescents and the elderly. This a a cruel fact. How can we make the roads safer? Remember the following rules.
据报道，中国大约有7万人死于交通事故，死亡人数超过事故死亡人数的50%。交通事故发生率和死亡率位居世界之首，受害者主要是孩子，青少年和老年人。这是一个残酷的事实。我们怎样才能使道路更安全呢?请牢记以下规则。
When you ride a bike or walk in the street, keep yourself in the right side of the road. Don’t cross the road or turn left at a red traffic light. Give a sinal when you want to cross the road or stop. Before corssing the road, stop and look at your right and left sides, making sure that there is no car passing by. Additionally, our government should make more severe traffic rules and punitive measures. Some drivers always violate the traffic rules, which is the main cause to traffic accidents. Therefore, our governmet should play a more important role in preventing traffic accidents.
当你骑自行车或者走在街上的时候，确保自己走在道路正确的一边。在红灯的时候不要穿越马路或者左转。当你想过马路或者停下来的时候要发出信号。在穿过马路之前，停下来看看左右，确保没有车经过。另外，政府应该制定更加严厉的交通规则及惩罚措施。一些司机经常违反交通规则，这是导致交通事故的主要原因。因此，我们的政府应该在防止交通事故中起到更重要的作用。
今年3卷英语作文范文 第二十三篇
Last weekend, I took part in a picking activity in a remarkable modern farm with several classmates, which has impressed and inspired all of us. With green vegetables and fruits, the farm covers an area of 2,000 acres, where advanced technology is used for efficient farming. After the instruction of the staff, we were pided into two groups to do the picking work separately. Not only did we collect vegetables and fruits, but we also ate some fresh fruits there. What this activity has taught me is how hard the farmers work and we should treasure everything we own! Besides, I really appreciate this opportunity to get close to nature. What a meaningful day it is!
今年3卷英语作文范文 第二十四篇
Nowadays，more andmore families choose to send their children to school and pick them up afterschool .Almost everywhere in China you can see the phenomenon: parents arewaiting anxiously for their children out of the school, so many people and vehiclesare crowded at the gate of school just like a market .It is a “Chinesestyle ”educational phenomenon. Different people express their opinions:
现在，越来越多的家庭选择送孩子去学校然后放学再去接他们。几乎在中国的每个地方你都可以看到这样一种现象：父母焦急地等待他们的孩子放学，很多人和车挤在校门口就像一个市场。这是一种“中国式”教育现象。不同的人有不同的观点
Some people think it is necessary to do so .Thereasons are the following :First , the safety is the priority of children .Moreand more vehicles are on the roads and more traffic accidents happen around , most families have only one child ,who depends more on their parentssince born. It is not easy for them to break away from the families and becomeindependent .What\'s more, many parents are worried about their childrenbecoming “bad” since they may make bad friends or go to the internetcafe on the way to school.
However, others hold the opposite view that sendingand picking up children can cause some problems .More population and trafficvehicles gathering at the gate of school will cause heavy traffic jams ,causingsome new traffic accidents .In addition ,it is a waste of labor power. Someyoung parents give up their jobs to care for their children .What\'s worse, itis hard for children to form independent characters since children depend ontheir families in daily life.
然而，其他人持有相反的观点。他们认为接送孩子上学会引起一些问题。越多人口和交通车辆聚集在校门口会引起交通堵塞，引起一些新的交通事故。另外，这样会浪费劳动力。有些年轻的家长放弃他们的工作来照顾孩子。更糟的是，这样很难让孩子们形成独立的性格，因为孩子们日常生活都是依赖家人。
As far as I\'m concerned, solving the problems dependson the joint efforts of the whole society. To begin with, more schools shouldbe built for the children who live far away from their current schools. Besides,related government departments take urgent and effective measures to preservethe social environment, making it more safe and civilized. Last, more peopleare supposed to obey traffic regulations and laws and at the same time toencourage their children to be independent .Only by the joint efforts of thewhole society can we solve the “Chinese style ”educational phenomenon.
在我看来，解决这一问题依靠全社会共同努力。首先，应该为远离现在学校的孩子建立学校。其次，有关政府部门采取紧急有效的措施来维护社会环境，确保其更安全文明。最后，的人应该遵守交通法规，同时鼓励孩子学会独立。只有全社会共同努力我们才能解决这一“中国式”教育现象。
今年3卷英语作文范文 第二十五篇
高考优秀作文全国卷：三境浅谈
何为语文素养，在我看来，是知识语言的积累，是情感的接收与表达，是思维的方式与品质，是一种品德，一种审美，一种个性。我们每个人，从牙牙学语，到朗读课文，到醉心图书馆，再到在讲台上发表演讲，我们在一生中，不断进行着语文素养的积累提升。
王国维先生曾将做学问分为三境，其构思之巧妙，意蕴之深远令人叹服。如今，我想将语文素养的提升也分为三境，浅谈我对提升语文素养的理解。
“大江东去，浪淘尽，千古风流人物。”此第一境也。课内有限阅读是语文素养的基石。一篇篇字字珠玑的课文是江浪淘尽后留下的珍宝。课本中有文化的缩影，是千锤百炼的精华。我们以一个纯白的形象走入学堂，在心上写下拼音，写下汉字，再刻下自己连词成句的小小句子，再刻下唐诗中的明月光与宋词中的春华秋水。在有限的课内阅读中，我们逐渐培养起对语文的最初感知之兴趣，通过自主或非自主的背诵为语文素养铺上最基础的基石。若不知“床前明月光”，又怎懂故乡愁呢？
“明月如霜，好风如水，清景无限。”此第二境也。课外大量阅读是语文素养的积累。相比浓缩有限的课内阅读，课外阅读是更广阔的世界，是更博远的清景无限。偶尔学习遇到不懂之处，老师会说：“先记下，之后会慢慢理解。”我想，广博的课外阅读，便是帮助慢慢理解的过程。当在课本中看到孔子的“仁”和“礼”，我们或许需要读完整部《论语》来找一个答案，当读过王国维先生的《人间词话》，唐诗、宋词典籍便会成为不离手的宝物。此外，在街边的旧书店里，在高大静肃的图书馆里，我们认识更多的人，了解更多角度的观点，以此填补、完善自己的思想。
“我欲穿花寻路，直入白云深处，浩气展红霓。”
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